

Basic Terms for Supply and Project Completion

- If the whole tender or part of it is awarded, the vendor must comply with the procurement period specified in the purchase order.
- The actual procurement of materials is the date of materials delivery according to specifications and delivery location specified in advance.
- If the vendor fails to abide to the specified procurement duration, he has to pay a delay penalty of 2% minimum and 10% maximum of the agreement amount.
- The vendor must provide all the invoices and delivery notices to Invoicing department, immediately after completion of delivery.

الشروط الأساسية للتوريد أو تسليم المشاريع

- في حال ترسية العطاء أو جزء منه، يلتزم المورد بالتوريد خلال المدة المنصوص عليها في أمر الشراء.
- يعتبر موعد التوريد الفعلي للمواد أو الخدمات هو تاريخ إستلام شركة (علم) للمواد وذلك طبقاً للمواصفات وفي موقع التسليم المحددين سلفاً.
- في حال إخفاق المورد بالالتزام بمدة التوريد المحددة في أمر الشراء، فإنه تقع عليه غرامة تأخير بحد أدنى 2% وبأقصى 10% من قيمة العقد.
- يتوجب على المورد تقديم جميع الفواتير وإشعارات التسليم إلى إدارة المحاسبة، فوراً بعد إنجاز التسليم.